
Verslag van de ALV van de Vereniging Vrienden van Museum Vlaardingen op donderdag 16 

november 2023 

Plaats: Museum Vlaardingen Westhavenkade. 

Aanwezig: 

42 leden  

17 leden met kennisgeving afwezig waarvan 2 leden een schriftelijke volmacht hebben gegeven 

. 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

1.Dhr. De Ruiter, interim bestuurder opent de vergadering om 20.00 uur en heet ieder welkom. 

Hij begint met een korte samenvatting van zijn werkzaamheden/ onderzoek van de periode na de 

vorige ALV  in april  waarover alle leden tussentijds zijn geïnformeerd en licht zijn analyses  toe. 

Vervolgens  licht hij de uitslagen van de enquête toe en de aanbevelingen die daaruit naar voren 

komen. 

Dhr. Versluis vraagt  naar aanleiding van de conclusies van de enquête en het relaas van dhr. De 

Ruiter het woord en richt zich tot het aanstaande bestuur met de vraag hoe het nieuwe bestuur 

denkt vorm te gaan geven aan de conclusies uit de enquête en de analyse.  

De beoogde nieuwe voorzitter dhr. Verhart zegt dat hij daarop pas een antwoord kan geven als deze 

aanbevelingen in een bestuursvergadering aan de orde zijn geweest. 

2. Daarna worden de kandidaten voor het nieuwe bestuur voorgesteld. 

De voorzitter wordt in functie gekozen  dat is de dhr. Verhart.  

De overige bestuursleden zijn dhr. Verbree, dhr. De Mol, dhr Mathijssen  en dhr. Van der Marel. 

De nieuwe bestuursleden worden met meerderheid van stemmen  gekozenen krijgen een bloemetje 

3. Hierna krijgt mevr. Selles het woord en spreekt als eerste haar erkentelijkheid uit aan dhr De 

Ruiter voor zijn geweldige inspanningen over de afgelopen maanden door als interim voorzitter de 

handschoen op te pakken, toen bleek dat er zich  geen kandidaten voor het bestuur hadden 

aangemeld. Zijn belangrijkste doel was om te kijken of er nog een toekomst was voor de Vereniging 

Vrienden van Museum Vlaardingen. 

Mevr Selles zegt te beseffen dat  het van groot belang is om als museum een Vrienden vereniging te 

hebben. Het geeft aan dat er draagvlak bestaat voor het museum en dat is belangrijk richting 

gemeente, fondsen en andere stakeholders. Vrienden zijn de ambassadeurs en dragen in financiële 

zin ook bij aan de collectie enz.  Zij refereert aan haar uitnodiging om samen met het bestuur van de 

Vrienden het concept Vrienden nieuw leven in te blazen, door bijvoorbeeld te kijken naar de 

verenigingsstructuur, andere vormen van donateurschap, het voordeelprogramma waaronder 

ledenmagazine de Spil, en het soort activiteiten dat door of voor de vrienden wordt georganiseerd 

Vervolgens biedt zij haar felicitaties aan het nieuwe bestuur aan. Zij vindt het jammer niet eerder 

geïnformeerd te zijn geweest  over de kandidaatstelling want zij had graag een verkennend gesprek 

gevoerd over hun plannen en ideeën. 

Zij nodigt het nieuwe bestuur van harte uit binnenkort hierover met haar van gedachten te wisselen  



Ype ten Hoor van het fonds zegt ook dat hij graag betrokken was geweest bij het verkennend gesprek 

met een aantal leden dat tot het nieuwe bestuur heeft geleid.  

4. Dhr. Verhart zegt toe met alle partijen te willen samenwerken Hij dankt dhr De Ruiter nogmaals 

voor zijn inspanningen beidt hem een attentie aan. 

Daarna sluit hij de vergadering en nodigt alle aanwezigen uit voor een nazit. 

 

Niek van der Mark  

  

  

 


